
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 27/06/2024

Του: Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Προτάσεις περί εύρυθμης λειτουργίας 424 ΓΣΝΕ»

Κύριε Υπουργέ,

Η Ένωση Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Θεσσαλονίκης (ΕΣΠΕΕΘ), βάσει
εγγράφου της με Αρ. Πρωτ.: 95/17-06-2024, αναδεικνύει τις προτάσεις της, ώστε η
παροχή υπηρεσιών υγείας του 424 ΓΣΝΕ προς τους ε.ε.  και ε.α.  στρατιωτικούς και τις
οικογένειες αυτών να μην υποβαθμιστεί. Αφού αναλύει τον προσανατολισμό του έργου
του 424 ΓΣΝΕ και των κατηγοριών των πολιτών που πρέπει να χαίρουν κάλυψης
ιατρονοσηλευτικής και φαρμακευτικής περίθαλψης από αυτό, παρουσιάζει ορισμένα
αίτια δυσλειτουργίας του. Για τα δε αίτια προβαίνει σε προτάσεις αντιμετώπισης - λύσης
αυτών. Μεταξύ αυτών των προτάσεων τονίζονται επί παραδείγματι και οι εξής, όπως: α)
«Οι Στρατιωτικοί Ιατροί,  την εκπαίδευση και την πρακτική τους να την εφαρμόζουν στο
στρατιωτικό νοσοκομείο του 424 ΓΣΝΕ, αφού θεωρείται Νοσοκομείο Εκπαιδεύσεως και
όχι στα Πολιτικά Νοσοκομεία»  και β)  «Ο χρόνος διοικήσεως να πραγματοποιείται στα
Στρατιωτικά Νοσοκομεία και να οριστεί στον ένα (1)  χρόνο η μετάθεσή του στην
παραμεθόριο αντί για τρία (3) χρόνια που ισχύει τώρα».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε ποιες είναι οι θέσεις σας,  όσον αφορά τις λύσεις
που προτείνονται από την ΕΣΠΕΕΘ, προκειμένου εύρυθμα να λειτουργεί το 424 ΓΣΝΕ
κι εν τέλει ποιες από τις προτάσεις - λύσεις της δύνασθε να υλοποιήσετε;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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